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Dia: 31 de maig de 2023 

Lloc: Guinardó 

 

Persones Assistents 

En Representació de la Direcció (d'ara endavant RD): 

 

Esther Chamorro 

Jordi Rodríguez 

Jessica Outeiriño 

Jose Calvo 

Antonio Pérez 

 

En Representació de les Persones Treballadores (d'ara endavant RT): 
 

Per CIM: Francisco Pérez, Rubén Álvarez i Alberto Vázquez. 

Assessors/es: Aitor Domingo i Javier Sánchez. 

Per UGT: Sergio Hernández i Gabriel Benito. 

Assessors/es: Amada Álvarez i Jordi Gómez. 

Per CGT: Aitor García i Antonio Ceballos.  

Assessors/es: Mª Cruz Álvarez i Antoni Edo. 

Per CCOO: Marc Giménez i Marc Pous. 

Assessors/es: Estela Capón i Mónica Benito. 

Per CPTC: Sara Ribas i Dolores Llonch. 

Assessors/es: Jordi Rusiñol i Martin Villanueva. 

Per SO: Ángel J. González. 

Assessors/es: Rebeca García. 

Per SU: Carlos García. 

Assessors/es: Mercedes Portolés i Rosa Fischer. 
 

Secretari d’actes: Jose Miguel Isidoro. 

 

 

Com a qüestió prèvia CIM manifesta que a la reunió d'avui assisteixen com a titulars Francisco 

Pérez i Rubén Álvarez. 

 

Com a qüestió prèvia CGT manifesta que a la reunió d'avui assisteix com a titular Antoni Ceballos. 

 

Com a qüestió prèvia CCOO manifesta que a la reunió d'avui assisteixen com a titulars Marc 

Giménez i Marc Pous. 

 

Com a qüestió prèvia CPTC manifesta que a la reunió d'avui assisteix com a titular Dolores Llonch. 

 

Com a qüestió prèvia SU manifesta que a la reunió d'avui assisteix com a titular Carlos García. 

 

Es procedeix a la revisió i signatura de l'acta de la reunió anterior. 

 

L’RD inicia la reunió manifestant que aporta la simulació de la proposta de SU entregada ahir i 

les dues simulacions entregades ahir amb la petició d’incloure els imports del 0,5% addicional de 

l’IPCA.  

 

L’RD respecte a la proposta de SU, indica que la proposta hi ha un concepte que no està definit 

de manera correcta i que deu ser un error, ja que els increments en la nocturnitat fixa 

repercuteixen en la nocturnitat variable i en la proposta del SU no es reflecteix aquest increment 
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a la nocturnitat variable al 2026. S’hauria de definir el percentatge que es vol que s’incrementi la 

nocturnitat a cada any. Sobre les primes de categories, en la proposta indica que serien totes 

aquelles categories que no cobren cap de setmana i festius, però la RD indica que hi ha categories 

que no tenen una prima especifica de la seva categoria i per tant s’hauria de crear una prima 

nova. Les persones que no treballen en cap de setmana i festiu serien unes 1.100 persones 

aproximadament. Sobre el dia senyalat, per facilitar els càlculs, la RD ha fet la simulació amb el 

mateix import d’altres simulacions aportades anteriorment.  

 

SU respon que evidentment, han fet els càlculs amb les dades que ha facilitat la RD, però que 

continuen treballant. Pregunta les categories ques que no tenen primes específiques i la quantitat 

de persones que les composen, per poder realitzar un càlcul més específic. Sobre la nocturnitat 

variable, no han treballat amb la casuística que ha indicat l’RD. 

 

L’RD respon que, de les que el recullen a la proposta de SU, les categories que no tenen primes 

especifiques son Auxiliar Subaltern i Ordenança. 

 

SU manifesta que, coneixent les quantitats de persones de cada categoria, es podria crear una 

prima específica i demana a la RD que verifiqui si hi hauria alguna categoria més en aquesta 

situació, perquè els hi consta que les telefonistes no en tenen. 

 

L’RD pren nota de la petició de SU. 

 

SO sol·licita un recés per a la part social. 

 

Després del recés, SO manifesta que ha recordat durant el recés a la resta de la part social les 

seves propostes per a l’any 2023 i 2024 de distribució dels increments, amb els increments 

addicionals dels 0’5%. Estan realitzant una reformulació per realitzar una proposta agrupant les 

dues propostes. Sol·liciten a l’RD que realitzi la simulació de la seva proposta que indiquen que, 

per a 2023 el 2’5% anés a salari base de manera lineal amb la seva afectació a l’antiguitat, per 

a 2024, amb el 2% que marca l’acord marc hores d’ara, sol·liciten que es realitzi el càlcul del que 

significaria un 1’5% lineal per a tota la plantilla de metro, però amb la nocturnitat fixada al 25% 

del salari base a 1/1/2024 i el restant, fins al 2%, una prima de dissabte o diumenge a 14€, el 

plus festiu oficial a 80€ i la prima de conducció de vehicles auxiliars a 3’88€. El que pretén SO és 

intentar repartir d’una forma lineal i fixar preus d’altres conceptes. Sobre els 0’5% addicionals de 

2023, SO ja va manifestar que o bé tot havia d’anar a lineal o a primes de categories. Ara mateix 

també podrien estar d’acord de que el primer 0’5% addicional per a 2023 anés destinat a 

incrementar plusos i primes i el segon a lineal, sobre el 0’5% addicional de 2024, si s’aconsegueix 

tampoc tindrien problemes en destinar-ho a plusos i primes. Entenen que es pot aconseguir 

minimitzar l’impacte d’incrementar els plusos i primes de cap de setmana per a que no suposi 

una disminució tan gran a la resta de la plantilla. Un cop disposin de les dades, podrien estar en 

disposició de parlar de la prima de productivitat. SO demana aquest exercici per tenir més claredat 

davant de la incertesa de que passarà vist els resultats de les eleccions municipals i la conjuntura 

política actual. No veuen un conveni amb una vigència tan llarga com les que s’han estan parlant. 

 

L’RD respon que realitzarà els càlculs segons la petició de SO. L’RD pregunta a SO si la seva 

proposta és de 2 anys. 
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SO respon que segons la quantitat econòmica que pugui haver, podria estar disposada a una 

vigència de 3 anys, tenint en compte també la classificació professional. 

 

L’RD pregunta si alguna organització sindical vol donar suport a la proposta de SO. 

 

CGT manifesta que la proposta de SO és una proposta ben rebuda sempre i quant faci moure els 

posicionaments. SO ha manifestat durant el recés que no esperava resposta avui de la part social. 

Veuen possibilitats d’apropaments per poder arribar a una proposta còmode per la part social. 

 

Totes les persones assistents consenten la publicació dels seus noms que apareixen en la present 

acta. 

 

Sense res més a tractar, es dona per finalitzada la reunió, sent les 13.40 hores del dia indicat i, 

segons el calendari acordat, es cita a les persones assistents a la següent reunió per al dimarts 

06 de juny de 2023, a les 9.30 hores a Guinardó. 

 
 

Representació de la Direcció Representació de les Persones Treballadores 

 CIM 

 

 

UGT 

 CGT 

 

CCOO 

  

 

CPTC 

 

 

 

 

SO 

 SU  

 


